
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-9/2024 

 
 

ZÁPISNICA 
z 55. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 14.11.2024, od 10:00 hod. do 12:00 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Lukáš Pitek, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
4. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
6. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
7. Ján Záhončík, člen SR FNPŠ 
8. Ján Pivovarník, člen SR FNPŠ 
9. Pavol Bečarik, člen SR FNPŠ 
10. Milan Ľalík, člen SR FNPŠ 
11. Jozef Božik, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 
 
 - 
 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Miloš Tomáš, predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu Ministerstva cestovného ruchu 
a športu Slovenskej republiky 

 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ 
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie 
FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Peter Drenčák, projektový manažér pre športovú infraštruktúru národného významu kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia a prísediaci na zasadnutí: 
 
 Romana Tabaková, verejnosť 
 Martin Zathurecký, verejnosť 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 

 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek a na úvod privítal na zasadnutí predsedu dozornej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „DR FNPŠ“) 
a generálneho riaditeľa sekcie športu Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky p. Miloša 
Tomáša. Ďalej privítal všetkých prítomných členov SR FNPŠ a zamestnancov kancelárie FNPŠ. Na základe počtu 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek skonštatoval, že v zmysle článku 4 
ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ je SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia 
SR FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice člen SR FNPŠ p. Patrik 
Hrbek.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek pokračoval a informoval členov SR FNPŠ, že v zmysle § 7 ods. 6 zákona 
č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový 
záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňuje na webovom sídle Fondu na podporu športu do 10 dní 
od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia príslušnej SR FNPŠ. 
Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ. Na základe uvedeného 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej veci nezverejňovať zvukový 
záznam rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k tomuto bodu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek 
navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek skonštatoval, že návrh programu 55. zasadnutia SR FNPŠ bol spolu 
s podkladmi k jednotlivým bodom rokovania doručený všetkým členom SR FNPŠ v riadnom termíne, a to sedem 
(7) dní pred konaním zasadnutia SR FNPŠ. V rámci tejto časti bodu programu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek 
požiadal členov SR FNPŠ o vyjadrenie alebo predloženie prípadných návrhov na zmenu alebo doplnenie 
predloženého návrhu programu zasadnutia SR FNPŠ. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
4. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 2024 

a 2025 
5. Športová infraštruktúra národného významu 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu  
b) schvaľovanie žiadosti o predĺženie termínu na čerpanie príspevku upraveného v zmluve 

o príspevku na projekt podpory športu 
7. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy predloženej 
prijímateľom 

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001 

a) informácia o aktuálnom stave predložených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu 

b) schvaľovanie návrhu štatútu odbornej komisie 
c) návrh na zmenu a doplnenie podmienok a spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová 

infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“ 
d) vymenovanie členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“ 
e) prerokovanie návrhu zmluvy o príspevku na projekt podpory športu 

10. Informácia o príprave návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2024/002 

11. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 1. polrok roka 2025 
12. Rôzne 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky alebo pripomienky k predmetnému návrhu na zmenu a doplnenie programu 
zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predloženom návrhu programu: 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2024 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia  
4. Informácia o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území SR v rokoch 

2024 a 2025 
5. Športová infraštruktúra národného významu 
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6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu  

b) schvaľovanie žiadosti o predĺženie termínu na čerpanie príspevku upraveného v zmluve 
o príspevku na projekt podpory športu 

7. Informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 
športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie žiadosti o vydanie súhlasu so zverením projektu do správy predloženej 
prijímateľom 

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001 

a) informácia o aktuálnom stave predložených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 

b) schvaľovanie návrhu štatútu odbornej komisie 

c) návrh na zmenu a doplnenie podmienok a spôsobu kreovania členov odbornej komisie 

„Športová infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“ 

d) vymenovanie členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 

obyvateľov“ 

e) prerokovanie návrhu zmluvy o príspevku na projekt podpory športu 

10. Informácia o príprave návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002 

11. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 1. polrok roka 
2025 

12. Rôzne 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek komunikoval členom SR FNPŠ, že v schválenom programe zasadnutia SR 
FNPŠ sa nachádza aj bod s názvom „Informácia o príprave návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002“, ktorý sa týka prípravy návrhu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
v rámci programu: Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry (ďalej len „výzva č. 2024/002“), 
ktorej obsah bude SR FNPŠ zatiaľ iba prerokovávať. Obsah výzvy podlieha procesu dôvernosti, a preto predložil 
členom SR FNPŠ návrh uznesenia na hlasovanie, aby rokovanie SR FNPŠ o predmetnom bode 10 schváleného 
programu zasadnutia SR FNPŠ bolo neverejné.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k tomuto bodu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek 
navrhol hlasovať o predmetnom návrhu uznesenia. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/9/2024 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje, že rokovanie správnej rady v bode č. 10 programu 
55. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu je neverejné podľa § 7 ods. 5 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi 
Fabianovi, aby vykonal kontrolu plnenia uznesení.  
 

Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian informoval prítomných členov SR FNPŠ, že v rámci programu 
zasadnutia SR FNPŠ, bol zaradený ako bod „Kontrola plnenia uznesení“. Kontrole plnenia uznesení podliehali 
všetky uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ a ako nesplnené stále evidoval uznesenie 
č. 12/4/2023 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 08.06.2023, ktorého úloha stále trvá. 
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 12/4/2023 
SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 
08.06.2023  

L. Pitek T: neurčený T: stále trvá 

 
Ide o nesplnenie termínu uznesenia č. 12/4/2023 SR FNPŠ v bode 2 zo dňa 08.06.2023, kde bol zaviazaný ešte 
vtedajší predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, aby dal vypracovať spolu s právnym oddelením kancelárie FNPŠ 
právnu analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde s prihliadnutím na prijaté 
uznesenie č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023, boli členovia SR FNPŠ informovaní na zasadnutí SR FNPŠ 
dňa 09.11.2023 s tým, že sa predmetná úloha pravdepodobne posunie dopredu v súvislosti s avizovaným novým 
návrhom na zmenu a doplnenie zákona o fonde a dôvetkom, že do konca kalendárneho roka sa Fond na podporu 
športu musí venovať prioritnejším úlohám, a to najmä projektom ŠINV a použitiu finančných prostriedkov 
poskytnutých Fondu na podporu športu v zmysle príslušných výziev vyhlásených Fondom na podporu športu. 
O uvedenej úlohe boli členovia SR FNPŠ informovaní aj predsedom SR FNPŠ p. Lukášom Pitekom už 
na predchádzajúcich zasadnutiach SR FNPŠ, pričom úloha stále trvá a nie sú známe nové skutočnosti 
v predmetnej veci.  
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené. 
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Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že ako informoval členov SR FNPŠ už predtým, závisieť 
to bude aj od schválenia návrhu novely zákona o fonde, kde sa vypustí povinnosť výberového konania na riaditeľa 
fondu. Následne bude operatívne reagovať aj na toto uznesenie, aby mali vyčistený aj tento stôl s dlhotrvajúcim 
uznesením a ten faktický stav sa týmto vôbec nemení.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

3. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 

ZASADNUTIA 

 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a informoval prítomných členov SR FNPŠ o kľúčových 
skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ. Za rozhodné obdobie vykonal množstvo 
stretnutí spolu s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim zo športového hnutia, aby sme napredovali 
vo všetkých oblastiach, ktoré sú aj predmetom dnešného rokovania SR FNPŠ. Intenzívne sa hýbeme v otázke 
športovej infraštruktúry národného významu (ďalej len „ŠINV“), kde v projektoch, ktoré zaradzovali do programu 
ŠINV, sme urobili niekoľko krokov vpred. Samozrejme ešte nie sme v procese spôsobilom na tom, aby SR FNPŠ 
schválila jednotlivé projekty, pretože si to vyžaduje naozaj nielen dôkladnú analýzu a prípravu zo strany žiadateľa, 
čo sa týka splnenia všetkých podstatných zákonných náležitostí. Dnes bude SR FNPŠ zaradzovať iba dva (2) 
projekty v rámci programu ŠINV, o ktorých bude členov SR FNPŠ osobitne informovať v rámci príslušného bodu 
programu s názvom ŠINV. Ďalej uviedol, že kľúčovo sa hýbe Fond na podporu športu aj v otázke významných 
súťaží. Na dnešnom zasadnutí bude tomu venovaný samostatný bod, ktorý bude obsiahly. Od ministra Ministerstva 
cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky p. Dušana Keketiho bol Fondu na podporu športu adresovaný 
návrh na podporu podujatí na rok 2025 vo výške 3 mil. EUR, a teda akurát balík, ktorý sa predpokladá v rámci roku 
2025 pri prípadnom schválení novely zákona o fonde. Zatiaľ pracujeme na tom, o čom budeme členov SR FNPŠ 
informovať v rámci samostatného bodu, že podujatia naplánované a uvedené v návrhu Ministerstva cestovného 
ruchu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MCRaŠ SR“) na január a február 2025, by sme ich vedeli schváliť 
aj v kontexte aktuálne platného a účinného zákona o fonde, a to max. do výške 2 mil. EUR. V prípade schválenia 
novely zákona o fonde budeme operatívnejší a bude SR FNPŠ uznesenia valorizovať v priebehu času. Následne 
sa dotkol aj témy výšky alokácie v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001 (ďalej 
len „výzva č. 2024/001“). Samotné čísla v rámci výzvy č. 2024/001 budú členom SR FNPŠ predstavené v rámci 
samostatného bodu programu. Fondu na podporu športu boli predložené žiadosti v celkovej požadovanej výške 44 
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mil. EUR a pri alokácii 5 mil. EUR budeme vedieť uspokojiť dopyt vo výške 10 %, a pretože tých žiadostí bolo 
najviac v histórii Fondu na podporu športu v rámci infraštruktúrnej výzvy adresovaných na Fond na podporu športu, 
tak na dnešnom zasadnutí budú otvárať aj to, aby sa rozšíril pôvodný počet hodnotiteľov na 16 členov, a tam 
požiadali jednotlivých stakeholderov, aby adresovali návrhy na jednotlivých hodnotiteľov tak, ako to bolo aj 
v predchádzajúcom období. Posledná téma, ktorú spomenul, sa týkala infraštruktúrnej výzvy č. 2024/002, kde 
kancelária FNPŠ už pripravila prvotný návrh znenia výzvy. Na dnešnom zasadnuté SR FNPŠ si ho spoločne prejdú 
s členmi SR FNPŠ a myslí si, že sa snažili aj z hľadiska aplikačnej praxe pripraviť tu výzvu tak, aby ju dnes 
prerokovali a následne budú v priebehu mesiaca november pracovať na finálnej verzii, aby ju predložili SR FNPŠ 
na schválenie na zasadnutí dňa 12.12.2024, aby mohli žiadatelia predkladať oprávnené výdavky aj za rok 2024.   
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Jozef Božik a uviedol, čo zarezonovalo aj na výjazdovom 53. zasadnutí SR 
FNPŠ dňa 19.09.2024 v Spišskej Novej Vsi, a to otázku prevádzky športovísk, čo je podľa jeho názoru aktuálne 
veľmi závažná téma. Združenie miest a obcí Slovenska (ďalej len „ZMOS“) informovalo verejnosť, že pripravujú 
zatváranie športovísk, kde ako prvý by malo začať mesto Zvolen. Uviedol, že v tomto sa mu ozval aj podpredseda 
Národnej rady Slovenskej republiky a predseda Slovenskej národnej strany p. Andrej Danko a minister MCRaŠ SR 
p. Dušan Keketi a prebehlo rokovanie, kde zástupcovia ZMOS avizovali, že situácia je vážna a dohodli sa, že 
MCRaŠ SR bude vedieť uvoľniť max. 5 mil. EUR, pravdepodobne zo štruktúry, ktorá ide cez Fond na podporu 
športu na investície. O tomto by mala prebehnúť ešte politická diskusia. Ide prevažne o zimné štadióny, kde 
komunikoval aj s prezidentom Slovenského zväzu ľadového hokeja p. Miroslavom Šatanom, že s tým je problém 
a mohol by do toho vstúpiť teda aj Slovenský zväz ľadového hokeja (ďalej len „SZĽH“). Následne uviedol príklad, 
ktorý prezentoval aj na výjazdovom 48. zasadnutí SR FNPŠ dňa 14.03.2024 v Partizánskom, že musel zástupcom 
miestneho hokejového klubu oznámiť, že ak nepríde podpora zo strany štátu bude musieť zimný štadión od marca 
zavrieť. Predpokladá, že z 250 detí hrajúcich hokej v meste Partizánske drvivá väčšina kvôli tomu skončí 
s hokejom. Viaceré mestá a obce na Slovensku majú problém schváliť svoje rozpočty. Budúci týždeň sa uskutoční 
dvojdňová rada ZMOS vo Vysokých Tatrách, kde budú tlačiť na vládu SR, avšak tá finančné prostriedky nemá. 
V tomto pôjdu do tzv. otvoreného zápasu a opakovane zástupcovia ZMOS uviedli podpredsedovi Národnej rady 
Slovenskej republiky a predsedovi Slovenskej národnej strany p. Andrejovi Dankovi a ministrovi MCRaŠ SR 
p. Dušanovi Keketimu, že sú bezpodmienečne radi za budovanie ŠINV, ale rekonštrukcia a budovanie v obciach 
a mestách je determinované tým, kto tam potom bude športovať. Člen SR FNPŠ p. Jozef Božik ako predseda 
ZMOS-u predniesol svoju predstavu, kde v prípade zimných štadiónov ich mestá poskytujú zadarmo hokejovým 
klubom na drvivú väčšinu času, čo vytvára veľké straty. Bol by rád, ak by aspoň časť z toho mali pokryté. Predbežná 
predstava je približne 200-tisíc EUR na jeden (1) zimný štadión, avšak rozumie, že zo spomínaného balíka 5 mil. 
EUR to vychádza na 26 zimných štadiónov, pričom celkový počet je 60 zimných štadiónov na Slovensku. Následne 
ho oslovili zástupcovia futbalových klubov, avšak skonštatoval, že ak sa otvorí všetko nebude potom nič. Záverom 
dodal, že aktuálne nevie povedať, či sa to podarí politicky presadiť. Keď šiel na zasadnutie SR FNPŠ požiadal ho 
štátny tajomník MCRaŠ SR p. Ján Krišanda, že potrebuje k tomuto návrhu stanovisko ZMOS-u a informáciu 
o koľko zimných štadiónov a plavární sa jedná, pretože to sú najnáročnejšie športoviská na prevádzku, a to nie len 
energeticky, ale aj počtom zamestnancov. Aktuálne sa čaká na rozhodnutie. V danej veci sú podľa jeho názoru len 
dve (2) alternatívy, buď štát samosprávam pomôže, tak prevádzka bude pokračovať alebo nepomôže a tým pádom 
budú musieť športoviská zavrieť. Nevedel uviesť koľko miest a obcí tak urobí, ale istotne niektoré mestá a obce to 
budú nútené urobiť, pretože cestou zvyšovania miestnych daní nechcú ísť, resp. miestni poslanci. Na záver uviedol, 
že v takejto zlej situácii ešte neboli, tak nevie povedať ako to celé dopadne. Mal však záujem na tom, aby o tom 
informoval predsedu SR FNPŠ p. Lukáša Piteka a členov SR FNPŠ, čo všetko sa deje. Zástupcovia miest a obcí 
sa ho neustále dopytujú, kto poskytne stanovisko, avšak zatiaľ záväzným stanoviskom nedisponuje ani on sám. 
Vzniknutá situácia je iba konštatáciou reality. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/9/2024 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PROJEKTOV VÝZNAMNÝCH SÚŤAŽÍ ORGANIZOVANÝCH 
NA ÚZEMÍ SR V ROKOCH 2024 a 2025  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo media officerke a projektovej 
manažérke pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, aby informovala členov SR 
FNPŠ o aktuálnom stave projektov významných súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 
2024 a 2025.  

 
Informácia o aktuálnom stave 
 

• Svetový pohár v zjazdovom lyžovaní žien Jasná 2024 – 766 000,- eur 

Vyúčtovanie príspevku Zväzu slovenského lyžovania bolo ukončené dňa 28.6.2024. Vizibilita fondu 

vyplývajúca z čl. VII. Zmluvy o príspevku na projekt podpory významných súťaží č 2023/VSP/001 bude uzatvorená 

po 70. Veľkej Cene Slovenska v zjazdovom lyžovaní, ktorú Medzinárodná lyžiarska a snowboardová federácia FIS 

zaradila medzi kvalifikačné podujatia na Zimné olympijské hry 2026 a ktorá sa uskutoční v termíne 10. až 11. marca 

2025 v areáli snežných športov Štrbské Pleso. 

• Majstrovstvá Európy vo futbale pre hráčov do 21 rokov v roku 2025 – 2 500 000,- eur 

Zmluva o poskytnutí finančného príspevku bola po vzájomnom vyhodnotení pripomienok prijímateľovi 

zaslaná 3. októbra 2024 na podpis, účinnosť nadobudla 12. októbra 2024. Aktuálne prijímateľ pracuje na vyúčtovaní 

prvej platby z príspevku. 

• Majstrovstvá Európy dorastu (U18) v atletike – 484 000,- eur 

Slovenský atletický zväz predložil vyúčtovanie a záverečnú správu prostredníctvom systému egrant, 

administratívna finančná kontrola.  

• Zoznam žiadateľov, ktorým sa navrhuje poskytnutie príspevku zo zdrojov Fondu na podporu 

športu 

Dňa 23. októbra 2024 bol kancelárii Fondu na podporu športu doručený zoznam žiadateľov, ktorým 

Ministerstvo cestovaného ruchu a športu navrhuje poskytnutie príspevku na projekt podpory významných súťaží 

organizovaných na území Slovenskej republiky v roku 2025 zo zdrojov Fondu na podporu športu – 32 žiadateľov 

v súhrnnej sume 2 998 174,- eur. Všetky sprievodné dokumenty tvoria súčasť podkladov k 55. zasadnutiu správnej 

rady fondu.  
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Media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová 
k Majstrovstvám Európy dorastu (U18) v atletike doplnila, že vo vyúčtovaní sa administratívne kancelária FNPŠ 
aktuálne nevie pohnúť ďalej. Podľa jej informácii malo prebehnúť rokovanie medzi zástupcami kancelárie FNPŠ 
a Slovenského atletického zväzu (ďalej len „SAZ“), avšak výsledné stanovisko jej nie je známe, prípadne ho členom 
SR FNPŠ doplní projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš. Na uvedené zareagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a informoval o aktuálnom stave problematiky. SAZ v rozpočte mal 
položku, ktorá sa nazývala ubytovanie, ale pod ňu zahrnuli všetky náklady, ktoré im vznikli s prenájmom 
s Univerzitou Mateja Bela v Banskej Bystrici. Pri fakturácii im univerzita nevyfakturovala iba ubytovanie, ale aj 
prenájom priestorov, ktoré s tým súviseli, čiže formálne nám to nezapadá do predmetnej položky a nechceme to 
technicky pustiť, a malo by dôjsť k nejakým zmenám. Snažili sme sa, aby došlo k úpravám na strane SAZ, či sú 
v zásade schopní vyúčtovať dotknuté položky inému subjektu, pričom MCRaŠ SR časť ubytovania, ktorú mali 
k dispozícii, už vyfakturovali. Ide o rôzne faktúry, čiže nejde to iba nejak administratívne prehodiť. V zásade nám 
ostane, ešte sme to však nepreberali s predsedom SR FNPŠ p. Lukášom Pitekom, len proces, že požiadajú 
o zmenu rozpočtu, lebo nejde o obchádzanie systému z ich strany, ale nesprávne nazvanie položky v rozpočte 
a my chceme, aby sme to mali správne, čiže tam nastane ešte nejaký administratívny proces. Budeme to musieť 
žiaľ uskutočniť na našej strane a vyjsť tak v ústrety SAZ a upraviť rozpočet. Druhou alternatívou je vrátenie 
dotknutej časti finančných prostriedkov, ktoré však použili na dohodnutý účel. Media officerka a projektová 
manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová pokračovala ďalej a vrátila sa 
k tomu, čo predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek spomínal v úvodných bodoch programu, a to k návrhu významných 
súťaží na rok 2025 doručeného zo strany MCRaŠ SR, a to celkovo 32 žiadateľov. V súlade s pokynom oslovila 
organizátorov, resp. žiadateľov, ktorých podujatia sú naplánované na mesiace január a február 2025, pričom ide 
o Deaflympijský výbor (termín podujatia 06.01.2025) a Stolnotenisový zväz (ďalej len „SSTZ“) (termín podujatia 
začiatok februára 2025). Ku dňu zasadnutia žiadosť podal Deaflympijský výbor, kde je potrebné ešte dotiahnuť 
nejaké technické veci a Stolnotenisový zväz ešte žiadosť nepodal. Včera dostala pokyn na oslovenie ďalšieho 
žiadateľa, a to Slovenský zápasnícky zväz (ďalej len „SZZ“), ktorých už aj oslovila, aby predložili žiadosť a začali 
vypĺňať formulár v elektronickom registračnom systéme fnps.egrant.sk. 
 

 
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že kancelária FNPŠ v zastúpení media 
officerky a projektovej manažérky pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej operatívne 
reagovala na doručený list zo strany MCRaŠ SR. Kancelária FNPŠ si stanovila interný predpoklad, aby sme vedeli 
operatívne reagovať na podujatia, a to najmä v mesiacoch január a február 2025. Aktuálne je potrebné rátať s tým, 
že minimálne žiadosť SSTZ a Deaflympijského výboru sa bude schvaľovať na decembrovom zasadnutí SR FNPŠ 
a stále to bude vychádzať aj rozpočtovo. Predpokladá, že ak bude schválená novela zákona o fonde tak budeme 
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môcť byť aj smelší pri podpore podujatí, a to v režime max. 3 mil. EUR, čo predpokladá aj samotná novela. 
Predsedu SR FNPŠ p. Lukáša Piteka krátko doplnil projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne 
poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, že vzhľadom na predloženie žiadosti aj 
zo strany SZZ, sa budú možno schvaľovať aj oni. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek pokračoval a členov SR FNPŠ 
informoval, že SZZ požiadal Fond na podporu športu o poskytnutie zálohy na požadované podujatie. Príspevok 
na projekt významnej súťaže sa schvaľuje en bloc na dotknuté podujatie a z uvedeného dôvodu boli požiadaní, 
aby predložili do elektronického registračného systému fnps.egrant.sk všetky podklady. Keď sa z ich strany doladia 
všetky ostatné technické detaily, tak budú spôsobilí na to, aby SR FNPŠ schválila príspevok a poskytla 
po jednotlivých tranžiach.  
 
O slovo požiadala media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ 
p. Lucia Antolová a informovala, že už v minulosti sa v rámci kancelárie FNPŠ venovali otázke vizibility Fondu 
na podporu športu na významných súťažiach. Kancelária FNPŠ pripravila materiál, ako by to mohlo vyzerať. Ak si 
ho definitívne prejdeme v rámci kancelárie FNPŠ, mohlo by sa to prerokovať aj na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ. 
Cieľom je, aby vizibilita Fondu na podporu športu už bola upravená priamo v elektronickom registračnom systéme 
fnps.egrant.sk, aby sme si to následne nemuseli dolaďovať s prijímateľom pred uzatvorením zmluvy o príspevku.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Jozef Krnáč a informoval sa, či Slovenský zväz Judo nepredložil požiadavku 
na podporu podujatia majstrovstvá Európy juniorov v džude v roku 2025, keďže ho nevidí v predloženom návrhu 
MCRaŠ SR a má vedomosť, že ho majú záujem organizovať. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek a uviedol, že na rozhodnutie SR FNPŠ je potrebné odporúčanie MCRaŠ SR a jeho podklad. Člen SR FNPŠ 
p. Jozef Krnáč pokračoval a uviedol, že sa len informuje, keďže pred dvomi (2) týždňami sa uskutočnili voľby 
a venovali sa tam aj tomuto podujatiu. Do toho sa zapojila aj media officerka a projektová manažérka pre podporu 
významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová a uviedla, že v danom prípade je však potrebné najskôr 
osloviť MCRaŠ SR. 
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a doplnil, že z podkladu MCRaŠ SR zachytil, že niekde tam bolo vyznačené aj toto podujatie, 
ale neboli nakoniec oficiálne navrhnutí MCRaŠ SR, čiže možno to niekto v minulosti komunikoval, ale 
pravdepodobne sa v tom nepokračuje.  
 
Následne nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o  návrhu uznesenia v rámci bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
významných súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne 
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5. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek otvoril predmetný bod programu a požiadal projektového manažéra pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Petra Drenčáka ako spracovateľa materiálu, aby predniesol členom SR FNPŠ informáciu 
o aktuálnom stave projektov ŠINV vrátane pripraveného základného prehľadu.  

Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Peter Drenčák poďakoval za slovo a uviedol, že od posledného 
zasadnutia SR FNPŠ boli kancelárii FNPŠ doručené celkovo tri (3) nové žiadosti, a to žiadosť, predmetom ktorej 
je „Rekonštrukcia a modernizácia objektu Národného centra vodného póla Nováky“ a žiadateľom je 
spoločnosť BoGo bus, s.r.o. Požadovaná výška celého príspevku je 960-tisíc EUR. V zásade sa jedná 
o vodnopólový bazén s tým, že žiadateľ predložil aktualizáciu stavu projektu, ktorý je zahrnutý v prehľade 
zásobníku projektov. Druhou doručenou žiadosťou bola žiadosť mesta Žarnovica, ktorá sa týkala projektu 
„Doplnenie osvetlenia a rekonštrukcia jediného plochodrážneho areálu v SR“. Požadovaná výška celého 
príspevku je 1 mil. EUR a investícia sa týka troch (3) oblastí. Prvou je umelé osvetlenie štadióna, druhé 
rekonštrukcia tribún a tretie dobudovanie mantinelov. Žiadateľ predložil podporné stanovisko Slovenského 
olympijského a športového výboru (ďalej len „SOŠV“) a Slovenskej motocyklovej federácie a informoval, že táto 
investícia je vlastne odôvodnená zámerom realizovať zatiaľ historicky najvýznamnejšie motocyklové podujatie 
na Slovensku v roku 2026, konkrétne sa jedná vlastne o FIM Speedway Grand Prix. Treťou je žiadosť Gymnázia 
v Kráľovskom Chlmci, ktorá sa týka „Výstavby krytej plavárne pri Gymnáziu v Kráľovskom Chlmci“. Žiadateľ 
aktuálne predložil dotazník aktualizácie stavu projektu predložený, z ktorého je zrejmé v akom stave sa nachádzajú 
jednotlivé konania. Všetky žiadosti tvoria podklady k tomuto bodu zasadnutia. 
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Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a krátko doplnil, keďže bolo poskytnuté vyčerpávajúce zhrnutie, 
mali členovia SR FNPŠ možnosť vidieť v akom štádiu sa jednotlivé projekty ŠINV nachádzajú. V prípadoch 
nad 1 mil. EUR projekt prechádza na Útvar hodnoty za peniaze (ďalej len „ÚHP“), čiže už sme v cieľovej rovinke 
pred schválením. Dva (2) projekty, ktoré sú v návrhu na zaradenie do programu ŠINV. Prvý projekt je plochodrážny 
areál v Žarnovici, kde ako bolo spomenuté, majú záujem organizovať významné podujatie v roku 2026 a dopyt 
po tomto športe je veľký a v prípade konania akýchkoľvek pretekov tak seniorských ako aj juniorských je neustále 
vypredané. Štadión už má nejaké obdobie za sebou, pretože si žiada rekonštrukciu na to, aby mohol žiadať 
o organizáciu podujatia. V podkladoch môžu členovia SR FNPŠ vidieť ako by mohol vyzerať areál po rekonštrukcii. 
Druhý projekt sa týka Národného biatlonového centra v Osrblí (ďalej len „NBC v Osrblí“). NBC v Osrblí je už tretíkrát 
predložený za obdobie fungovania Fondu na podporu športu. Po stretnutí s prezidentom Slovenského zväzu 
biatlonu p. Petrom Vozárom si spoločne s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim prešli jednotlivé 
položky, ktoré požadujú zo strany Fondu na podporu športu. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek vyjadril 
presvedčenie, že budeme podporovať ŠINV a je toho názoru, že ratrak, ktorý bol obsahom predloženej žiadosti nie 
je ŠINV tým pádom, na pôde diskusii aj s ďalším subjektom Banskobystrický samosprávny kraj, ktorý financuje 
chod NBC v Osrblí, prebehla dohoda, že prevezme financovanie tejto časti projektu. Fond na podporu športu by 
podporoval zasnežovacie delá v NBC v Osrblí vo výške cca 376-tisíc EUR. Toto je predmetom predkladania 
dokumentácie do elektronického registračného systému fnps.egrant.sk, ktoré boli doručené už včera 
pred zasadnutím SR FNPŠ. Kolegovia z kancelárie FNPŠ si ich prejdú a po splnení všetkých požadovaných 
náležitostí, a keďže v oboch prípadoch ide o príspevok pod 1 mil. EUR, neprekladajú sa na ÚHP, tým pádom sa 
môže pristúpiť k schvaľovaniu príspevku na projekt.   
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov 
športovej infraštruktúry národného významu.  
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov do programu 
športovej infraštruktúry národného významu –  

a) Doplnenie osvetlenia a rekonštrukcia plochodrážneho areálu v Žarnovici, žiadateľ Mesto Žarnovica 

b) Modernizácia technických zariadení na prevádzku Národného biatlonového centra v Osrblí, 
žiadateľ Slovenský zväz biatlonu 

 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV 
„Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum“ schváleného uznesením č. 9/5/2023 
SR FNPŠ zo dňa 30.06.2023 doručenú prijímateľom Tepelné hospodárstvo, s.r.o. (mesto Košice) dňa 
11.11.2024 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 

 

 
Po tomto bode programu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poveril krátko vedením rokovania podpredsedu 
SR FNPŠ p. Gábora Asványiho a opustil rokovaciu miestnosť spolu s členom SR FNPŠ p. Jozef Božik, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
 
6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI 
O PREDĹŽENIE TERMÍNU NA ČERPANIE PRÍSPEVKU UPRAVENÉHO V ZMLUVE O PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý informoval o aktuálnom stave projektov 
výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva č. 2021/004“) a uviedol 
súhrnné údaje ku dňu konania zasadnutia SR FNPŠ vrátane projektu, ktorý si vyžaduje osobitnú pozornosť SR 
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FNPŠ. Zároveň pripomenul, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku v rámci druhej infraštruktúrnej výzvy 
FNPŠ bude ukončené ku dňu 31.12.2024. Prijímatelia majú na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť 
predložiť záverečnú správu projektu do systému egrant do 30.10.2024 vrátane. 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 31 758 689,54 € 

Aktuálny stav rezervovaných prostriedkov 21 256 561,30 € 

Poskytnuté zdroje celkom 20 120 926,07 € 

 
 
PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 
 
165 - Jazdecký klub RS Team 
 
Názov projektu: Rozšírenie kapacity a revitalizácia športového jazdeckého centra RS Team 
 
Schválený príspevok: 304 906,00 € 
 
Dňa 30.10.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť, ktorej predmetom je predĺženie termínu realizácie projektu 
a teda aj finančného ukončenia projektu o 3 mesiace, to je do 31.1.2025, z dôvodu komplikácii počas realizácie 
projektu. Projektové odd. odkomunikovalo so žiadateľom, že maximálne predĺženie je možné v rámci lehoty 
31.12.2024 v zmysle podmienok výzvy a prijímateľ uviedol, že bude robiť všetko preto, aby tento termín stihol. 
Predmetná žiadosť je k dispozícii k nahliadnutiu v rámci podkladov k zasadnutiu. 
 
Stanovisko kancelárie: Vzhľadom na oprávnenosť obdobia (31.12.2024) odporúča kancelária FNPŠ, aby bola 
žiadosť o predĺženie schválená, ale iba o dva mesiace. 
 
K termínu 31.10.2024 boli kancelári FNPŠ doručené všetky záverečné správy pre finančné ukončenie projektu 
okrem subjektov:  

- 163 - Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre - aktívne preverujeme, v akom stave je projekt, 
avšak do dňa 7.11.2024 sa s prijímateľom nepodarilo skontaktovať,  

- 65 - Jazdecký klub RS Team – projekt nebol finančne ukončený z dôvodu žiadosti o predĺženie 
harmonogramu 

- 160 – BR ACADEMY, s.r.o. - SR FNPŠ schválila predĺženie termínu pre finančné ukončenie projektu 
na svojom 53. zasadnutí, a to z objektívnych dôvodov, keďže v čase realizácie nastali komplikácie 
pri majetkovo-právnom vysporiadaní časti pozemkov.  

 
Aktuálne prebieha kontrola doručených vyúčtovaní, po finalizácii bude SR FNPŠ informovaná.  
 
Slovo si vzal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a pre členov SR FNPŠ doplnil informáciu o stave projektu predloženého v rámci žiadosti č. 163 
(Slovenská poľnohospodárska univerzita v Nitre). Kancelária FNPŠ nemá informáciu o predložení záverečnej 
správy k vyúčtovaniu použitého príspevku, avšak bazén, ktorý bol predmetom žiadosti, je už v prevádzke.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, podpredseda SR 
FNPŠ p. Gábor Asványi navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/9/2024 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o predĺženie termínu 

na čerpanie príspevku a finančného ukončenia projektu upraveného v zmluve o príspevku na projekt 

podpory športu č. Z-2021/004-165 v zmysle žiadosti č. 165 (Jazdecký klub RS Team) predloženej v rámci 

výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť 

schvaľuje s termínom na čerpanie príspevku a finančné ukončenie projektu do 31.12.2024. 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

7. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU 
NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2022/002 
 
Bod programu uviedol podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a následne odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu, a to projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý informoval prítomných 
o súhrnných údajoch v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 (ďalej len „výzva 
č. 2022/002“). 
 
Na úvod projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval, že oprávnené obdobie pre čerpanie 
príspevku v rámci tretej infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 31.12.2025. Prijímatelia majú 
na základe ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu projektu do systému egrant 
do 31.01.2026 vrátane. Ďalej členov SR FNPŠ informoval, že aktuálne je uhradených viac ako 80 % 
zo zazmluvnených zdrojov. Jeden (1) schválený projekt ešte nemá uzatvorenú zmluvu o príspevku, a to úspešný 
žiadateľ obec Blatné, s ktorým kancelária FNPŠ komunikuje, či vôbec budú pokračovať v projekte. V prípade 
nových informácií o tom kancelária FNPŠ upovedomí členov SR FNPŠ.  
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 33 417 724,42 € 

Aktuálny stav rezervovaných prostriedkov 30 908 136,56 € 

Poskytnuté finančné zdroje celkom 25 010 168,62 € 

 
 
ZOZNAM PROJEKTOV, KTORÉ NEMAJÚ PODPÍSANÚ ZMLUVU O PRÍSPEVKU 
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Č.p. Prijímateľ Projekt Suma 

96 Obec Blatné Výstavba telocvične pri ZŠ 1 100 000,00 € 

1   1 100 000,00 € 

 
Slovo si vzal aj projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a doplnil, že bude mať teraz s ministrom financií Slovenskej republiky kontrolu, keďže aktuálne 
platia tzv. rozpočtové limity, kedy budeme musieť používať finančné prostriedky priebežne, ktoré sú Fondu 
na podporu športu poskytnuté. Vysoké zostatky, ktoré máme už nie sú také veľké a postupne sa znižujú. Nevie 
však, či o nich môžeme prísť, iba chcel zdôrazniť, že minulý rok v júni 2023 boli schválené projekty a v tomto roku 
2024 už do roka a pol máme uzatvorené zmluvy o príspevku s prijímateľmi okrem jednej. Už sa to obdobie skrátilo 
a do budúcna sme uvažovali, keďže nás tlačí ten zákon, že by sme možno dobu na uzavretie zmluvy o príspevku 
skrátili na jeden (1) rok a je vidno, že pri tzv. „INFRA 4“ sme ešte v lepšom stave a možnože to upravíme aj 
v budúcnosti do pravidiel výzvy. Väčšina by však už tento termín mala stíhať a do roka by sme mali vedieť, kto 
pokračuje v projekte a kto nie.  
 
 
V rámci tohto bodu programu sa do rokovacej miestnosti vrátil iba predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, podpredseda 
SR FNPŠ p. Gábor Asványi navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2023/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ŽIADOSTI 
O VYDANIE SÚHLASU SO ZVERENÍM PROJEKTU DO SPRÁVY PREDLOŽENEJ PRIJÍMATEĽOM 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, 
a to opäť projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý krátko informoval prítomných 
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členov SR FNPŠ o súhrnných údajoch v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 
(ďalej len „výzva č. 2023/001“) vrátane projektu vyžadujúceho si osobitnú pozornosť SR FNPŠ.  
 
Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga informoval, že oprávnené obdobie pre čerpanie príspevku 
v rámci štvrtej infraštruktúrnej výzvy FNPŠ bude ukončené ku dňu 31.12.2026. Prijímatelia majú na základe 
ustanovenia zmluvy o príspevku povinnosť predložiť záverečnú správu projektu do systému egrant do 31.01.2027 
vrátane. Aktuálne zo 73 schválených projektov Fond na podporu športu uzatvoril zmluvu o príspevku so 67 
prijímateľmi a uhradených je zhruba 2/3 zazmluvených finančných prostriedkov. 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 
35 473 464,16 EUR 

Aktuálny stav rezervovaných prostriedkov 33 888 737,02 EUR 

Poskytnuté zdroje celkom 21 448 851,19 EUR 

 

AKTUÁLNY STAV  
 
Kancelária FNPŠ od posledného zasadnutia SR FNPŠ pristupuje ku kontrole podmienok pred podpisom zmluvy a 
po splnení všetkých náležitostí sú žiadateľom postupne zasielané návrhy Zmluvy o príspevok na projekt podpory 
športu. 
 
Aktuálny stav účinných zmlúv: 64 
 
 
ZAZMLUVNENÉ PROJEKTY VYŽADUJÚCE SI OSOBITNÚ POZORNOSŤ 
 
54 - Košický samosprávny kraj 
 
Projekt:  Výstavba telocvične v Spišskej Novej Vsi 
 
Príspevok: 1 100 000 € 
 
Dňa 18.9.2024 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o udelenie písomného súhlasu so zmenou správcovstva 
zo subjektu Gymnázium Javorová 16, Spišská Nová Ves na subjekt Správa majetku Košického samosprávneho 
kraja, ktorá je rozpočtovou organizáciou KSK. Dôvod zmeny je efektívnejšie nakladanie s majetkom KSK. 
Predmetná žiadosť je k dispozícii k nahliadnutiu v rámci priečinka. 
 
Stanovisko kancelárie FNPŠ: Kancelária nemá voči tejto zmene výhrady. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek sa opýtal na predmetnú vec aj člena SR FNPŠ p. Pavla Bečarika, ktorý je 
zároveň primátorom mesta Spišská Nová Ves, ako vníma predloženú žiadosť. Na uvedené člen SR FNPŠ p. Pavol 
Bečarik odpovedal, že prijímateľ určil konkrétneho správcu, avšak správca sa môže meniť. Predmetnému projektu 
predchádzalo memorandum o tom, že eventuálne by mohla dotknutú športovú infraštruktúru spravovať aj Správa 
telovýchovných zariadení mesta Spišská Nová Ves (ďalej len „STEZ“).  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš a opýtal sa ho, či im to správca určený prijímateľom Košický samosprávny kraj môže postúpiť. Na uvedené 
člen SR FNPŠ p. Pavol Bečarik odpovedal, že určitá spolupráca je nastavená už teraz. Na to sa predseda SR 
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FNPŠ p. Lukáš Pitek opýtal člena SR FNPŠ p. Pavla Bečarika, že ak to tak je, SR FNPŠ môže posunúť toto 
rozhodnutie. Člen SR FNPŠ p. Pavol Bečarik uviedol, že to nebude potrebné, ak tak sa predložia žiadosť opätovne.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol hlasovať o  predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 

žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2023/001. 

 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o udelenie súhlasu 

so zverením do správy v rámci žiadosti č. 54 (Košický samosprávny kraj) predloženej v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
9. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU 
„VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY V OBCIACH DO 3000 
OBYVATEĽOV“ Č. 2024/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE PREDLOŽENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE NÁVRHU ŠTATÚTU 
ODBORNEJ KOMISIE C) NÁVRH NA ZMENU A DOPLNENIE PODMIENOK A SPÔSOBU KREOVANIA 
ČLENOV ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA V OBCIACH DO 3000 OBYVATEĽOV“ 
D) VYMENOVANIE ČLENOV ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA V OBCIACH DO 3000 
OBYVATEĽOV“ E) PREROKOVANIE NÁVRHU ZMLUVY O PRÍSPEVEKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a následne odovzdal slovo opäť projektovému 
manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, aby informoval členov SR FNPŠ o aktuálnom stave výzvy 
č. 2024/001. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga uviedol súhrnné údaje pre výzvu č. 2024/001. 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

Schválená alokácia 5 000 000,00 EUR 

Počet doručených žiadostí 384 

Celková požadovaná suma 44 032 936,53 EUR 
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Kancelária FNPŠ aktívne pracuje na formálnej kontrole doručených žiadostí. Po tomto procese budú žiadosti 
postúpené na odborné hodnotenia. 
 
Následne si slovo vzal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a uviedol, že viac informácii k tomuto bodu programu spočíva v potrebe schválenia 
štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, ktorá bude hodnotiť postúpené žiadosti. V danom prípade 
reagujeme na podnety, podľa ktorých štatút odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ úplne neodrážal presne 
proces, čiže ide o technickú novelu, ktorá popisuje ako prebieha hodnotiaci proces. Návrh štatútu odbornej komisie 
„Športová infraštruktúra“ tvorí súčasť podkladov k rokovaniu SR FNPŠ. V zásade nejde o veľkú zmenu, ale 
o upresnenia pôvodného štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“. Druhou dôležitou informáciou 
pre členov SR FNPŠ je, že z dôvodu veľkého počtu predložených žiadostí v rámci výzvy č. 2024/001 bude potrebné 
rozšíriť počet členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ (ďalej len „odborná komisia“). Navrhujeme, aby sa 
schválila zmena výberového konania v tom, aby kancelária FNPŠ mohla vyhlásiť druhé kolo na výber členov 
odbornej komisie. Aktuálne má odborná komisia približne osem (8) členov, ktorých návrhy na vymenovanie sa 
nachádzajú v podkladoch k dnešnému zasadnutiu SR FNPŠ. Potrebovali by sme osloviť znovu dotknuté záujmové 
skupiny, ktoré môžu predkladať návrhy na členov odbornej komisie, aby navrhli ďalších členov odbornej komisie. 
Vzhľadom na počet predložených žiadostí v rámci výzvy č. 204/001 sa odhadom počíta s celkovým počtom 16 
členov odbornej komisie. Štatisticky to vychádza približne 40 projektov pre jedného (1) člena odbornej komisie - 
hodnotiteľa, avšak finálny počet bude závisieť od konečného čísla postúpených žiadostí v rámci formálnej kontroly. 
Následne požiadal členov SR FNPŠ o pozornosť a požiadal ich ako zástupcov dotknutých záujmových skupín – 
stakeholderov, že dnes sme v situácii kedy prebieha formálna kontrola, kancelária FNPŠ má skontrolované ako sa 
spojili elektronicky predložené žiadosti s fyzickými žiadosťami. V tomto však nevie aktuálne povedať, či v rámci 
tohto nevypadli nejaké žiadosti. V časti prebieha formálna kontrola predložených žiadostí a predpokladá, že o dva 
(2) až tri (3) týždne by bolo možné postupovať prvé žiadosti na hodnotenie odbornou komisiou. V rámci tohto 
obdobia by sme chceli mať doplnenú aj odbornú komisiu o ďalších členov, čo by sa uskutočnilo pravdepodobne 
hlasovaním „per rollam“. V tomto si musíme stanoviť termín, dokedy kancelárii FNPŠ organizácie, ktoré navrhli 
členov SR FNPŠ, predložia nové návrhy na členov odbornej komisie, aby sme mali ďalšie tri (3) až štyri (4) dni 
na hlasovanie „per rollam“. Ak chceme mať do dvoch (2) týždňov doplnenú odbornú komisiu, keďže s členmi 
odbornej komisie je potrebné uskutočniť úvodné stretnutie, aby keď dostali prvé žiadosti na hodnotenie, boli 
dostatočne poučení a mali uzatvorenú zmluvu s Fondom na podporu športu a všetko mohlo prebiehať hladko. 
V zásade je na mieste otázka pre členov SR FNPŠ, či dotknuté záujmové organizácie sú schopné nominovať 
zástupcov do odbornej komisie, či to zvládnu do stredy 20.11.2024 alebo bude potrebné termín predĺžiť do piatku 
22.11.2024, aby kancelária FNPŠ spracovala administratívne podklady pre členov SR FNPŠ na schválenie.  
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a navrhol, ísť už priamo k veci. Podľa jeho názoru musia 
byť známi ľudia, s ktorými by vedeli pracovať v rámci hodnotenia, a preto je zbytočné dávať si dlhý časový horizont 
na predkladanie návrhov. Z uvedeného dôvodu navrhol predložiť návrhy na doplnenie členov odbornej komisie 
najneskôr do stredy 20.11.2024, následne sa v priebehu nasledujúcich dní skontrolujú všetky náležitosti, ktoré boli 
doručené a predložia sa na hlasovanie „per rollam“ počas nadchádzajúceho víkendu. Tým pádom do 25.11.2024 
budú všetci schválení, čo bude od tohto zasadnutia 10 dní, a potom môže odborná komisia plynulo zasadať 
a hodnotiť. Na to reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že to je aj apel smerom k MCRaŠ 
SR, že by sme potrebovali minimálne tri (3) až štyri (4) návrhy na členov odbornej komisie a doplnil, že v prípade 
SOŠV rovnako predložia tri (3) návrhy na členov odbornej komisie. Na uvedené reagoval predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš s tým, že MCRaŠ SR to má už pripravené a do stredy 
20.11.2024 predložia svoje návrhy. Následne sa ešte opýtal na spomínaný počet členov odbornej komisie, či to nie 
je zbytočne veľa mať 16 člennú odbornú komisiu. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek odpovedal, že uvedený návrh 
vychádza z počtu predložených žiadostí a z predpokladu, že na jedného (1) hodnotiteľa by pri tomto počte 
vychádzalo 35-40 žiadostí na hodnotenie. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že pri poslednej infraštruktúrnej výzve jeden (1) hodnotiteľ 
hodnotil približne 40 žiadostí. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi doplnil, že hodnotiť 40 žiadostí v určitom 
časovom úseku 3-4 týždňov je náročné, keďže tí hodnotitelia majú aj svoje pracovné povinnosti. Rovnako však 
vnímal, že pri 16-člennej odbornej komisii to bude náročné na komunikáciu, zmluvné vzťahy atď. Pri tomto výpočte 
sme vychádzali z potreby toho, koľko bude žiadostí. V tomto prípade sa môžeme v rámci hlasovania „per rollam“ a 
posudku kancelárie FNPŠ baviť, či 13 alebo 16 členov, avšak potrebujeme to súčasné kvórum navýšiť o ďalších 
členov. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
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p. Radoslav Jenčuš reagoval a dovysvetlil, že aktuálne pri vymenovaných ôsmich (8) hodnotiteľoch by na jedného 
(1) hodnotiteľa vychádzalo 80 žiadostí, pričom doteraz to bolo 40-45 žiadostí. Hodnotenie bude prebiehať 
na prelome kalendárneho roku, kde budú aj sviatky a je náročné to odhadnúť, či to bude v prospech veci alebo nie. 
Zákonom o fonde sme donútení, aby sme rozhodli do 90 dní, čo vychádza 29.01.2025, a preto ide o to, aby sme 
mali komu distribuovať projekty na hodnotenie. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi to následne zhrnul, že 
najskôr bude potrebné zrealizovať výzvu na predkladanie návrhov do stredy 20.11.2024, doplníme mená a potom 
si na úrovni predsedu SR FNPŠ určíme finálny počet členov odbornej komisie. Projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš uviedol, že pravdepodobne 
na 27.11.2024 by zvolali odbornú komisiu, čo je jeden (1) mesiac po predkladaní žiadostí o príspevok na projekt 
v rámci výzvy č. 2024/001. Prvé zasadnutie odbornej komisie, kde by každý člen odbornej komisie uzatvoril zmluvu 
a od toho dňa by sa začalo hodnotenie, a teda na hodnotenie by ostávali mesiace december 2024 – január 2025, 
keďže spomínaného 29.01.2025 už musia byť schválené projekty, aby sme to mali aspoň týždeň predtým 
pripravené. Na záver podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že z pozície predsedu odbornej komisie 
súhlasí s navýšením počtu hodnotiteľov a stále platí to, že dotknuté strany zodpovedajú za predložené návrhy 
na členov odbornej komisie. Myslí si, že to prebehne v poriadku a budú tam ľudia, ktorí to vedia odborne vyhodnotiť 
projekty, ale zároveň budú vedieť s informáciami efektívne pracovať a nepríde k tomu, že sa budú hodnotenia 
komunikovať ešte skôr, ako zaujme stanovisko SR FNPŠ. Následne ešte doplnil, že spolu s predsedom SR FNPŠ 
p. Lukášom Pitekom a kanceláriou FNPŠ komunikovali o tom, že v minulosti to bolo tak, že odplata za hodnotenie 
bolo 100 EUR. Teraz by to malo byť menej na úrovni 50-75 EUR s tým, že tie projekty budú jednoduchšie a závisí 
to aj od výšky projektov. Nebude to veľká záťaž na rozpočet Fondu na podporu športu, pretože každý žiadateľ musí 
uhradiť aj administratívny poplatok, čiže pracujeme približne s rovnakým rozpočtom. Na uvedené krátko ešte 
zareagoval projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a vyslovil obavu, lebo pri všeobecnej infraštruktúrnej výzve vzhľadom na väčšie projekty a tým 
pádom aj vyššie poplatky. V tejto výzve je naopak viac žiadateľov, menšie projekty, a teda menšie poplatky, čiže 
si myslí, že to skôr nepokryje náklady, ale to nevadí, ide o náklad na chod, ktorý musí Fond na podporu športu 
vydať. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi už len doplnil, že toto je už nadstavba a o celej problematike sa 
budeme spolu baviť a aj o tom, či navýšiť alokáciu alebo nie. V prvom rade ho teší veľký záujem zo strany 
samospráv, že sa zapojili do výzvy. Od člena SR FNPŠ p. Jozefa Božika ako zástupcu za ZMOS mali informáciu, 
že nebude pravdepodobne vysoký dopyt alebo môže aktuálna finančná situácia samospráv ovplyvniť dopyt. 
Samozrejme nepodarí sa uspokojiť všetkých žiadateľov, ale čo je výhoda, že ak sa schváli novela zákona o fonde 
a bude účinná od nového roka 2025 tak systematicky budeme takúto výzvu vyhlasovať každoročne vzhľadom 
na subjekty, ktoré by teraz neboli vo výzve úspešné. Budúci rok by sa vyhlasovala výzva opäť a môžu opäť s tými 
istými projektami sa systematicky zapojiť do ďalšej výzvy. Boli sme konfrontovaní s novou vecou, či ideme do tejto 
výzvy, ale ukázalo sa, že má svoj význam a bude plniť svoj účel.  
 
Slovo si vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že ho podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
týmito slovami predbehol, pretože naozaj rovnako mal mierne obavy z dramatických scenárov, že ten dopyt tam 
nebude. Vidíme však, že sme správne identifikovali tú tematickú výzvu a bolo to príťažlivé tým, že tam bolo 10 % 
spolufinancovanie to si nemusíme klamať, a že tento dopyt bol spôsobený prevažne týmto aspektom. Vidíme však, 
že dnes sme v rámci týchto žiadostí prešli od najvýchodnejšieho kúta až po najzápadnejší a severnejšieho 
po najjužnejší, takže naozaj každá maličká obec sa tam našla, a keď má záujem, vie veľmi flexibilne schváliť aj 
uznesenia obecných zastupiteľstiev. Bol by samozrejme najradšej keby sme každému vyhoveli, ale z uvedeného 
dôvodu sú tam vopred objektívne stanoveného kritéria, aby sme vedeli nastaviť aj rebríčky v rámci regiónov ako 
sme postupovali pri tzv. INFRA 4, čo sa transponovalo do systému v rámci výzvy č. 2024/001, a teda každý región 
bude mať garantovaných 11 % v závislosti od alokácie, o ktorej intenzívne komunikuje so stakeholdermi a pevne 
verí, že sa nájdu nejaké finančné prostriedky na jej navýšenie. Nebude to asi dramaticky veľa a pevne verí, že túto 
informáciu budú spoločne komunikovať na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ a budú aj schvaľovať navýšenie 
alokácie. Každopádne, že táto tematická výzva nám ukázala, že dopyt je veľký, tak súhlasil s tvrdením podpredsedu 
SR FNPŠ, že ak sa schváli zákon o fonde bude 15 mil. EUR garantovaných pre samosprávu a tým sa nám 
opodstatní fakt, aby v budúcnosti sa vyhlasovali takéto tematické výzvy. Po diskusiách so zástupcami ZMOS-u 
budeme vedieť aj zadefinovať podmienky tak, aby sme vedeli vyhlásiť možno tematickú výzvu pre okresné mestá, 
možno osobitne pre samostatné kraje, ale teraz aktuálne hovoril víziu, ktorú môže priniesť rok 2025 vo Fonde 
na podporu športu.  
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Slovo si následne vzal opäť aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a doplnil, že aj na nedávnej konferencii 
bola téma, že by sme mali v pozitívnej inklúzii komunikovať s verejnosťou. Myslí si, že sa členom SR FNPŠ podaril 
urobiť veľmi dobrý mix toho, že Fond na podporu športu podporuje aj ŠINV. Fond na podporu športu musí zasýtiť 
aj požiadavky športového hnutia, to znamená hokej, futbal, ostatne športy, ale je aj silným partnerom 
pre samosprávy, a to na základe toho, že máme veľkú všeobecnú výzvu a malú výzvu. Aktuálne komunikujú 
podľa jeho názoru jasne, že je záujem distribuovať finančné prostriedky do každého regiónu rovnakým dielom, tak 
verí tomu, že keď sa situácia v samosprávach nejakým spôsobom finančne ustáli, možno sa vyrieši aj spomínaná 
problematika prevádzky športových zariadení, a to vybraných plavární a zimných štadiónov a budeme tak aj 
pre samosprávy silným partnerom. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek položil otázku, aby sa uistil, vzhľadom na to, že prebiehala diskusia 
v rámci schválenia odmien pre členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, či to bude upravené priamo 
v Štatúte odbornej komisie „Športová infraštruktúra“? Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian krátko odpovedal, 
že to bude v rámci podmienok k výberovému konaniu, vzhľadom na to, že podmienky sa upravujú aj v kontexte 
potreby väčšieho počtu členov odbornej komisie, pôvodné rozmedzie ich počtu a predpokladanej potreby bolo 
nižšie, tak v rámci toho navrhujeme, aby sa upravila aj odmena a z uvedeného dôvodu bolo uznesenie navrhnuté 
tak, ako bolo predložené, aby obsiahlo všetky potreby na zmenu a bolo to efektívnejšie.  
 
Záverom predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek prítomným členom SR FNPŠ, ktorých sa to týkalo, opätovne 
pripomenul, aby informovali svojich stakeholderov, že dnes, najneskôr zajtra bude adresovaná výzva, aby 
do 20.11.2024 dodatočne predložili návrhy na členov odbornej komisie pre 2. kolo výberového konania. Členov SR 
FNPŠ zároveň informoval, aby sa následne pripravili na spustenie hlasovania „per rollam“ v tejto veci 
na 21.11.2024, o čom budú upovedomení aj prostredníctvom aplikácie WhatsApp.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave predložených 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe počtu predložených žiadostí v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ 
č. 2024/001 schvaľuje návrh na úpravu podmienok a spôsobu kreovania členov odbornej komisie 
„Športová infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“ a poveruje kanceláriu FNPŠ vyhlásením 2. kola 
výberového konania na pozíciu člen/členka odbornej komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 
obyvateľov“. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania členov 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“ v abecednom poradí – 
pp. Čavajda Boris, Červeňák Tomáš, Ivanko Martin, Ivanovič Peter, Pidaný Ľubomír, Roško Samuel, 
Senecký Pavol a Szingovszki Miloš.  
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Štatútu odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“.  
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu vzorovej zmluvy 
o príspevku na projekt podpory športu podľa § 19 zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001. 
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Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Po tomto bode predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek vyhlásil krátku päť (5) min. prestávku a požiadal 
verejnosť, aby opustila rokovaciu miestnosť vzhľadom na prijaté uznesenie č. 1/9/2024 SR FNPŠ v bode 3 
zo dňa 14.11.2024. V rámci prestávky rokovaciu miestnosť opustil aj predseda DR FNPŠ a generálny 
riaditeľ sekcie športu MCRaŠ SR p. Miloš Tomáš.  
 
 
10. INFORMÁCIA O PRÍPRAVE NÁVRHU VÝZVY NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA 
A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2024/002 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a na úvod prítomných členov SR FNPŠ informoval, že 
člen SR FNPŠ p. Milan Ľalík bude musieť odísť, tak prejdú hneď k veci, aby toho ešte čo najviac zachytil a slovo 
odovzdal spracovateľovi materiálu projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverenému 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, ktorý prítomným odprezentoval návrh znenia novej výzvy 
č. 2024/002.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš odprezentoval členom SR FNPŠ základné parametre návrhu novej výzvy č. 2024/002 a jednotlivé návrhy 
na zmenu a doplnenie. Členov SR FNPŠ informoval, že sa návrh výzvy bude meniť „opticky“, avšak nie zásadne 
obsahovo oproti minulej výzve č. 2023/001. Zámerom je spresniť termíny a usporiadať výzvu do nejakého logického 
celku. Finálne znenie výzvy č. 2024/002 predložia na budúci mesiac na schválenie SR FNPŠ, aby sa výzva 
č. 2024/002 vyhlásila ešte v tomto kalendárnom roku. Na záver stručne zrekapituloval časový harmonogram 
v rámci výzvy č. 2024/002 vzhľadom na povinnosti vyplývajúce zo zákona o fonde. 
 
Po odprezentovaní návrhu výzvy prebehla medzi prítomnými členmi SR FNPŠ diskusia o jednotlivých parametroch 
a podmienkach tohto návrhu, pričom hlavné body, o ktorých členovia SR FNPŠ diskutovali, sa týkali predovšetkým 
alokácie, výške spolufinancovania, maximálnej výške projektov a ďalším náležitostiam výzvy.   
 
Po diskusii sa predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek ešte pristavil k navrhovanému zneniu novely zákona o fonde, 
ktorá bola predložená v Národnej rade Slovenskej republiky a novej navrhovanej štruktúre podpornej činnosti 
Fondu na podporu športu. Následne už iba zhrnul, že ak členovia SR FNPŠ majú ešte nejaké doplnenia alebo 
návrhy na úpravu, nech ich adresujú kancelárii FNPŠ do konca tohto týždňa, aby mohli na tom budúci týždeň 
intenzívne pracovať. Predložené návrhy sa vyhodnotia a prípadne sa zapracovávať do návrhu výzvy č. 2024/001. 
Pripomienku člena SR FNPŠ p. Pavla Bečarika má zaznamenanú a budú hľadať riešenia. Záverom sa už len krátko 
pristavil pri hodnotiacej komisii a členov SR FNPŠ informoval o ďalšom procesnom postupe. 
 
 
V rámci tohto bodu opustil rokovaciu miestnosť člen SR FNPŠ p. Milan Ľalík z dôvodu vopred avizovaných 
povinností, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2024/002. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Po prerokovaní bodu 10 programu na základe prijatého uznesenia č. 1/9/2024 SR FNPŠ v bode 3 zo dňa 
14.11.2024 bolo rokovanie SR FNPŠ opätovne verejné a verejnosť pripustená na rokovanie. Zástupcovia 
verejnosti sa však už nevrátili do rokovacej miestnosti.  
 
 
11. PREROKOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
NA 1. POLROK ROKA 2025 
 
Bod programu opäť uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a slovo odovzdal spracovateľovi materiálu, a to 
právnikovi kancelária FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý odprezentoval prítomným členom SR FNPŠ návrh plánu 
zasadnutí SR FNPŠ na 1. polrok roka 2025.  
 
Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je predloženie návrhu plánu zasadnutí správnej rady 
Fondu na podporu športu na 1. polrok roka 2025 na jeho schválenie, aby sa zasadnutia SR FNPŠ uskutočňovali 
v zmysle vopred schváleného plánu zasadnutí pre zabezpečenie kontinuity a systematickosti jednotlivých procesov 
v rámci Fondu na podporu športu a nastavenia úloh na 1. polrok roka 2025. Pri príprave návrhu plánu zasadnutí 
kancelária FNPŠ prihliadala na dodržanie zákonnej povinnosti upravenej v § 7 ods. 3 zákona o fonde. Ako však 
ďalej informoval, vzhľadom na sviatky v nadchádzajúcom pol roku 2025, nemohlo byť v každom mesiaci dodržané 
zaužívané pravidlo, a to druhý štvrtok v mesiaci, rovno v januári to vyšlo až na 23.01.2025, aby sa stihli všetky 
potrebné úkony na zabezpečenie zasadnutia a najmä kvôli výzve č. 2024/001 a termínu schválenie príspevkov 
najneskôr do 29.01.2025.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš rovno k tomuto termínu v januári uviedol, že to znamená, že oni budú mať posledné zasadnutie odbornej 
komisie deň pred plánovaným zasadnutím SR FNPŠ, lebo nevie, či to do 15.01.2025 stihnú. Priebežne výsledky 
budú mať k dispozícii, ale nevie či členov SR FNPŠ nebudú obmedzovať v tom prehľade. Nejaké priebežné 
výsledky vedia dať týždeň dopredu, ale finálne určite nebudú. 
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Zasadnutie 
správnej rady 

Termín 
zasadnutia 
správnej rady 

Termín 
na predkladanie 
materiálov 

Kreovanie 
programu  

 

57. 23.01.2025 16.01.2025 09.01.2025  

58. 13.03.2025 06.03.2025 27.02.2025  

59. 10.04.2025 03.04.2025 27.03.2025  

60. 22.05.2025 15.05.2025 07.05.2025  

61. 12.06.2025 05.06.2025 29.05.2025  

 
Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek do toho strategicky vstúpil a uviedol, že nakoľko všetci rozmýšľame strategicky 
a ak sa schváli novela zákona o fonde, tak sa povinnosť posudzovania ÚHP bude posúvať na hranicu 10 mil. EUR. 
To znamená, že SR FNPŠ bude oveľa flexibilnejšia, čo sa týka schvaľovania aj projektov ŠINV, v prípade účinnosti 
novely zákona o fonde už od 01.01.2025, ak to podpíše prezident Slovenskej republiky p. Peter Pellegrini a bude 
to mať relatívne rýchly spád. Podľa jeho názoru je základná otázka taká, či nepridať len jedno zasadnutie navyše, 
a to 09.01.2025. Na tomto zasadnutí by sa SR FNPŠ fokusovala na ŠINV, ktorá už bude v podstate flexibilnejšie 
schvaľovaná v prípade prijatia novely zákona o fonde. Na základe uvedeného požiadal členov SR FNPŠ nech si 
priebežne pozrú ako to vyzerá u nich termínovo s tým, že by sme sa na tomto zasadnutí venovali iba agende ŠINV. 
Zatiaľ žiadne výjazdové zasadnutie sa na január 2025 neplánuje a tým pádom by sa priebežne informovali 
o procese vývoja výzvy č. 2024/001, aby sme mali potom dva (2) týždne do schválenia postúpených 
a vyhodnotených žiadostí o príspevok, a aby sme naplnili zákonný rámec 90 dní, ktorý uplynie dňa 29.01.2025.  
 
O slovo sa prihlásila koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková kvôli 
pripomienke, že tento rok budú končiť mandáty členov SR FNPŠ, aby tam v tej súvislosti nenastali problémy. 
Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že dňa 12.12.2024 končí zákonom definovaný 
päť (5) ročný mandát členstva v SR FNPŠ. MCRaŠ SR už však vyzvalo všetkých stakeholderov na adresovanie 
nominantov. Dokonca včera na výkonnom výbore SFZ opätovane schválili návrh na člena SR FNPŠ p. Milana 
Ľalíka, na SOŠV už tiež prebehli nominácie, takže ten proces v priebehu novembra bude daný, tak aby sa plynulo 
potom pokračovalo, aby tam nebolo žiadne vákuum, kde by nám vznikol problém. Každopádne by navrhol, aby sa 
dňa 09.01.2025 uskutočnilo zasadnutie SR FNPŠ a požiadal o jeho doplnenie do návrhu plánu zasadnutí. O tejto 
veci prebehla následne krátka diskusia. Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková sa na avizované doplnenie zasadnutia dňa 09.01.2025 opýtala, kedy sa budú potom posielať 
materiály na zasadnutie pre členov SR FNPŠ. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek odpovedal, že rátame s termínom 
na predkladanie materiálov vždy týždeň predtým, čiže dňa 02.01.2025. Uviedol, že to môže vyzerať náročne, ale 
musíme s tým rátať. Zatiaľ budeme s aktuálnym stavom pracovať, čo bude k dispozícii ku koncu roka, tak či tak 
budeme vyúčtovávať.  
 
Slovo si vzal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš a podporil vyjadrenie koordinátorky procesov a projektovej manažérky kancelárie FNPŠ 
p. Silvii Ondrejčákovej. V zásade je obvyklá prax zatvorenia kancelárie FNPŠ počas vianočných sviatkov a teraz 
je otázka, či sa v tom bude pokračovať alebo nie. Aktuálne nevie, či bude aj toho roku kancelária FNPŠ zavretá, 
a potom bude potrebné pripraviť podklady a veci dopredu, resp. keď budeme vedieť. Kancelária FNPŠ vie niečo 
pre ŠINV pripraviť, ale bude potrebné mať pripravené aj uznesenia a skoordinovať viaceré činnosti. Na uvedené 
predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poznamenal, že o tomto sa bavil aj s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom 
Asványim, aby si nechali prípadne tohto „žolíka“ na 09.01.2025, aby mali poistený tento termín a nikto si tam nerobil 
iný program. Následne požiadal členov SR FNPŠ, aby si dali spomínaný dátum do programu, že bude vtedy SR 
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FNPŠ, ak sa tak bude vyvíjať proces. Ak nebudeme mať pripravené materiály na schvaľovanie, tak samozrejme 
zasadnutie SR FNPŠ zrušíme.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš zhrnul, že zamestnanci kancelárie FNPŠ obvykle nastupujú do práce po dovolenkách 07.01. Spracovať 
a poslať pozvánku nie je problém, aby bola v termíne, môžeme si ju pripraviť dopredu, avšak ako to bude s ďalšími 
technickými vecami nevie nateraz povedať. Ak nebude prekážkou, že potom budú materiály a podklady 
na zasadnutie SR FNPŠ doplnené až 07.01.2025.  
 
Člen SR FNPŠ p. Pavol Bečarik v tej súvislosti navrhol, aby ten termín zasadnutia SR FNPŠ bol aj o týždeň neskôr. 
Osobne vie, že tu 09.01.2025 určite nebude. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek odpovedal, tak to pripravíme tak, 
že budeme mať zasadnutie SR FNPŠ až 23.01.2025, hoci budeme mat oveľa viac schvaľovaní. Vzhľadom k tomu 
svoj návrh s doplnením zasadnutia SR FNPŠ na 09.01.2025 vzal späť a doplnil, že budeme mať dva (2) týždne 
na to, aby sme to pripravili v Novom roku aj z hľadiska žiadateľov a predpokladá, že bude pripravená aj Spišská 
Nová Ves aj ostatní žiadatelia na schvaľovanie. Následne uviedol, nech považujú návrh doplnenia zasadnutia SR 
FNPŠ na 09.01.2025 za bezpredmetný. Dôvodom doplnenia bolo najmä byť flexibilnejší kvôli novele zákona 
o fonde a tomu, že dňa 23.01.2025 ich čaká schvaľovanie príspevkov výzvy č. 2024/001. Nasledovala krátka 
diskusia o tejto téme, z ktorej vyplynulo, že dňa 09.01.2025 má aj SOŠV návštevu prezidenta Medzinárodného 
olympijského výboru p. Thomasa Bacha.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš zhrnul, že sa nevyhýbame doplneniu termínu zasadnutí SR FNPŠ, len máme nejaké limity. Na to predseda 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že zbytočne to bude veľký tlak, budeme si veci dolaďovať v priebehu času a ľudia 
sa potrebujú tiež nadýchnuť v Novom roku. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený 
riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš záverom dodal, že na ďalšom zasadnutí SR FNPŠ v decembri budú 
vedieť potom zodpovedne rozhodnúť a ponechajme to ako návrh.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo a k májovému termínu zasadnutia SR FNPŠ plánovanému 
na 22.05.2025 uviedol, že SZĽH má v tom čase kongres Medzinárodnej hokejovej federácie IIHF v Štokholme, kde 
budú bojovať o kandidatúru na organizovanie Majstrovstiev sveta v hokeji v roku 2029, čo bolo aj témou včerajšej 
návštevy premiéra Slovenskej republiky p. Róberta Fica na Úrade vlády Slovenskej republiky. Doplnil však, že 
online sa bude vedieť pravdepodobne pripojiť. Predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek skonštatoval, že s tým nemá 
žiadny zásadný problém, nakoľko v tom čase by sa ešte nemali schvaľovať príspevky v rámci výzvy č. 2024/002.  
 
Na záver projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš doplnil, že plánovaný termín zasadnutia SR FNPŠ na 12.06.2025 nám vychádza dobre, 
pretože najneskorší termín na schvaľovanie príspevkov na projekt podpory športu v rámcu výzvy č. 2024/002 
vychádza na 13.06.2025, tým pádom by to mohli elegantne schvaľovať vlastne deň pred termínom na schválenie 
príspevkov v zmysle zákona o fonde. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 1. polrok roka 2025. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
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Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
12. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a vyzval prítomných členov SR FNPŠ a všetkých 
prítomných, ak majú nejaké podnety na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne 
diskutovať. Na úvod si dovolil ako prvý predniesť tri (3) príspevky samotný predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek. 
Uviedol, že minister MCRaŠ SR p. Dušan Keketi posielal po ich spoločnom rokovaní výzvu na všetkých 
stakeholderov, ktorí ich nominovali do SR FNPŠ, aby schválili návrhy/urobili nominácie do 30.11.2024. V opačnom 
prípade bude postupovať v zmysle zákonného znenia, to znamená, že on sám bude rozhodovať o tom, koho 
navrhne do SR FNPŠ. Po diskusiách naozaj v drvivej väčšine evidujeme, že nominácie od stakeholderov už mali 
prebehnúť. Aktuálne nemá informáciu ako to vyzerá zo strany zástupcov ZMOS-u, čiže sa ešte člena SR FNPŠ 
p. Jozefa Božika opýta v akom je to stave. Ak to ešte neprebehlo, aby si oficiálne na predsedníctve schválili jeho 
nomináciu a bude pokračovať ako člen SR FNPŠ. MCRaŠ SR má svojich nominantov uzatvorených, za SOŠV tiež, 
SZĽH má výkonný vybor v pondelok, čiže to ešte len prebehne. Slovenský paralympijský výbor má výbor budúci 
týždeň v piatok a SFZ potvrdil svoju nomináciu. Čaká sa ešte na Úrad vlády SR. Ďalej informoval členov SR FNPŠ 
ohľadom plánovaného vianočného posedenia, ktoré zabezpečuje externá HR manažérka, a kde boli už 
distribuované pozvánky. Členov SR FNPŠ požiadal, aby si svoje programy prispôsobili tak, že po zasadnutí SR 
FNPŠ si spoločne zhodnotia uplynulý rok 2024. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne 
poverený riadením kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že SR FNPŠ býva v rovnaký deň, čiže sa myslelo 
aj na členov SR FNPŠ, ktorí nie sú z Bratislavy. Následne prebehla o tom krátka diskusia. Predseda SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek záverom ešte k posedeniu dodal, že pozvaní sú aj zástupcovia MCRaŠ SR, kancelárie FNPŠ a 
pevne verí, že si oddýchneme a strávime spoločne čas aj mimo pracovných povinností a aj takto utužíme vzájomné 
vzťahy. Vzhľadom na podporu vizibility Fondu na podporu športu predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že 
členovia SR FNPŠ obdržali polokošele s logom Fondu na podporu športu, nakoľko chodia na spomínané 
tzv. „otváračky“ podporených projektov a bol tam aj takto odprezentovaný Fond na podporu športu. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Pavol Bečarik a opýtal sa, ktorý člen SR FNPŠ príde budúci týždeň v utorok 
na otvorenie športoviska do Spišskej Novej Vsi. Odpoveď zaznela, že člen SR FNPŠ p. Ján Pivovarník. Predseda 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že žiaľ má ten deň absolútne plný, no v opačnom prípade by prišiel rád.  
 
Na záver media officerka a projektová manažérka pre podporu významných podujatí kancelárie FNPŠ p. Lucia 
Antolová informovala, že v ten deň sa uskutoční ešte jedno (1) otvorenie podporeného športoviska v Prašiciach, 
ktorého by sa mali zúčastniť členovia SR FNPŠ pp. Ján Záhončík a Miroslav Lažo. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek navrhol 
hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/9/2024 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 9 
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Za: 9 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Lukáš Pitek poďakoval prítomným členom SR FNPŠ za rýchly 

a konštruktívny prístup ako aj bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok 

dňa.  

 

 

 

Lukáš Pitek      Patrik Hrbek 
predseda správnej rady FNPŠ overovateľ, člen SR FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 14. novembra 2024:  

 

Uznesenie č. 1/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje, že rokovanie správnej rady v bode č. 10 programu 

55. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu je neverejné podľa § 7 ods. 5 zákona o fonde. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 2/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 3/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 4/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov významných 

súťaží organizovaných na území Slovenskej republiky v rokoch 2024 a 2025. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 5/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej 

infraštruktúry národného významu.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt podpory 

športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov do programu športovej 

infraštruktúry národného významu –  

a) Doplnenie osvetlenia a rekonštrukcia plochodrážneho areálu v Žarnovici, žiadateľ Mesto Žarnovica 

b) Modernizácia technických zariadení na prevádzku Národného biatlonového centra v Osrblí, žiadateľ 

Slovenský zväz biatlonu 



 33 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu ŠINV „Prestavba 

Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum“ schváleného uznesením č. 9/5/2023 SR FNPŠ zo dňa 

30.06.2023 doručenú prijímateľom Tepelné hospodárstvo, s.r.o. (mesto Košice) dňa 11.11.2024 a rozhodla, že 

žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 6/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o predĺženie termínu na čerpanie 

príspevku a finančného ukončenia projektu upraveného v zmluve o príspevku na projekt podpory športu č. Z-

2021/004-165 v zmysle žiadosti č. 165 (Jazdecký klub RS Team) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 

žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje s termínom na čerpanie 

príspevku a finančné ukončenie projektu do 31.12.2024.  

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 7/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2022/002. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 
Uznesenie č. 8/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2023/001.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o udelenie súhlasu so zverením 

do správy v rámci žiadosti č. 54 (Košický samosprávny kraj) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ č. 2023/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 
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Uznesenie č. 9/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave predložených žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 

v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe počtu predložených žiadostí v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001 schvaľuje návrh 

na úpravu podmienok a spôsobu kreovania členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 

obyvateľov“ a poveruje kanceláriu FNPŠ vyhlásením 2. kola výberového konania na pozíciu člen/členka odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania členov odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra v obciach do 3000 obyvateľov“ v abecednom poradí – pp. Čavajda Boris, 

Červeňák Tomáš, Ivanko Martin, Ivanovič Peter, Pidaný Ľubomír, Roško Samuel, Senecký Pavol a Szingovszki 

Miloš. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh Štatútu odbornej komisie „Športová infraštruktúra“.  

5. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu vzorovej zmluvy 

o príspevku na projekt podpory športu podľa § 19 zákona o fonde v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 

v obciach do 3000 obyvateľov“ č. 2024/001. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 10/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o príprave návrhu výzvy na predkladanie 

žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2024/002. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 11/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 

na podporu športu na 1. polrok roka 2025. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 

 

Uznesenie č. 12/9/2024 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Lukáš Pitek 








